
Protokół Nr 5/19 

z posiedzenia Komisji Statutowej, które odbyło się 18 października 2019 r. w godzinach 

12.00-12.30  w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Sławomir Gierada.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi listami 

obecności (zał. nr 2,3). 

Komisja przyjęła jednogłośnie do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Województwa 

Świętokrzyskiego. 

2. Sprawy różne. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji – Sławomir Gierada otworzył posiedzenie i przedstawił porządek 

obrad. Następnie został zaprezentowany skrót dotychczasowych prac nad statutem w celu 

uporządkowania podjętych działań.  

Po wysłuchaniu wprowadzenia, Pan Mecenas Piotr Świerczyński zgłosił potrzebę 

uwzględnienia autopoprawki do zaproponowanych zmian statutu w punkcie pierwszym zdaniu 

drugim, gdzie zarząd może zdecydować także o skierowaniu ujętego w porządku „projektu 

uchwały” również należy dopisać „decyzji” lub „postanowienia”.  

Przewodniczący Komisji po uwzględnieniu autopoprawki Pana Mecenasa zwrócił się do 

zebranych czy są jeszcze jakieś pytania zwłaszcza w odniesieniu, że po wprowadzonych 

zmianach oświadczenia woli będą mogły być podejmowane przez dwóch członków zarządu.  

W wyniku braku pytań przystąpiono do głosowania nad przyjęciem autopoprawki Pana 

Mecenasa Świerczyńskiego, która następnie została przyjęta jednogłośnie przez zebranych 

członków Komisji, po czym w drugim głosowaniu także jednogłośnie przyjęto projekt uchwały 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Województwa Świętokrzyskiego.  

 



Ad. 2 

W tym miejscu głos ponownie zabrał Mecenas Świerczyński przedstawiając sugestię, aby nie 

kończyć prac komisji albowiem po ponownym przeanalizowaniu statutu wysunął się wniosek, 

iż jest więcej problematycznych kwestii. Przede wszystkim chodzi o fakt, iż w materie 

statutową została wpisana organizacja organów samorządu województwa, w związku z tym 

każda zmiana o charakterze organizacyjnym wymaga zmiany statutu. Istnieje natomiast 

możliwość, aby te kwestie uwzględnić jedynie w odrębnym regulaminie, co powoduje 

łatwiejszą organizację pracy sejmiku w zależności od potrzeb.  

W odpowiedzi Przewodniczący Komisji zaproponował, aby dział prawny przygotował 

kompleksowo propozycje dalszych prac nad statutem w tle toczącego się procesu 

legislacyjnego.  

W wyniku dyskusji członkowie Komisji zadecydowali, że Mecenas Świerczyński powinien 

przedstawić dalsze sugestie odnoście skrócenia zapisów statutu.  

 

                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                             Sławomir Gierada  

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Borek-Stefaniak   

 

 

 


